

24 November 2023

24 نوفمبر 2023

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Meeting of the Board of Directors of ADC Acquisition Corporation P.J.S.C (Company) on Wednesday 29 November 2023

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company will meet virtually at 2:30 pm on Wednesday 29 November 2023 to consider and approve the following:

- 1. Invite the general assembly of the Company to convene to consider and approve the following:
 - a) Change the name of the Company.
 - b) Amend the activities of the Company.
 - c) Adopt new Articles of Association for the Company.
 - d) Elect the Board of Directors of the Company.

الموضوع: اجتماع لمجلس إدارة شركة أي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع. (الشركة) يوم الأربعاء 29 نوفمبر 2023

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة سينعقد عن بعد في تمام الساعة الثانية والنصف بعد ظهر يوم الأربعاء الموافق 29 نوفمبر 2023 للنظر في والموافقة على:

1. إصدار قرار بدعوة الجمعية العمومية للشركة للانعقاد للنظر في والموافقة على الآتي:

- أ) تغيير اسم الشركة.
- ب) تعديل أغراض الشركة.
- ج) الموافقة على واعتماد نظام أساسي جديد للشركة.
 - د) انتخاب أعضاء مجلس إدارة للشركة.

2. Set a date for the general assembly and approve its agenda.

Yours sincerely,

2. تحديد تاريخ انعقاد الجمعية العمومية للشركة واعتماد جدول أعمالها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نے فکري /Seif Fikry

Executive Director and Chief Executive Officer/

Copy to: Securities and Commodities Authority

ADC Acquisition Corporation P.J.S.C

Abu Dhabi, UAE

Tel: +971 2 885 6666/ +971 2 204 0000

E-mail: contact@chimerainvestment.com / media@adq.ae

www. adcspac.com

نسخة إلى: السادة/ مينة الحراق التاريخ و المرتفواذ ش.م.ع. ADC ACQUISITION CORPORATION P.J.S.C. Abu Dhabi - U.A.E

اي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع

أبوطبي، الإمارات العربية المتحدة ماتنية المتحدة

هاتف: 97122040000 + 97128856666+ بريد الكتروني:media@adq.ae/

contact@chimerainvestment.com

www. adcspac.com

